

Library e-Book Collection Has Exceeded 1.3 Million 圖書館電子書總藏量已逾一百三十萬

We are delighted to announce that the Library's total e-book collection has exceeded 1.3 million with the recent acquisitions of Chinamaxx Digital Libraries (700,000 e-books) and Scribd (500,000 e-books).

新增《超星數字圖書館 Chinamaxx 中文集獻》(提供 700,000 電子書)及《Scribd》(提供 500,000 電子書)後，圖書館的電子書總藏量已經超過一百三十萬。



超星數字圖書館 Chinamaxx 中文集獻

<http://www.lib.ied.edu.hk/resources/chinamaxx/>

《超星數字圖書館 Chinamaxx 中文集獻》以人文、歷史和藝術書為主導，涵蓋各個學術領域，包括經典理論、文化、科學、教育、醫學、衛生、文學、藝術、經濟、政治、法律等，讓老師及同學可以於線上閱覽七十萬種 1949 年後中國出版的中文圖書。



Scribd e-Books

<http://www.lib.ied.edu.hk/scribd/>

The Library is also enhancing its Scribd e-Book Reader Lending Service introduced earlier in summer. In addition to the four black-and-white e-ink readers, six more 8-inch colour tablets are now available for loan by students and staff. All ten units have been pre-installed with Scribd reader app for comfortable reading on the road, and provide online and offline access to 500,000 fictions, biographies, computer books, art books, social and political readings, picture books, humour and comics, travel guides and more from Scribd which are mostly in English. Further details of Scribd and the Library's e-Book Reader Lending Service can be found at:

- Scribd collections: <http://www.scribd.com/books>
- e-Book reader availability: <http://library.ied.edu.hk/record=b2058065~S5>

For assistance and further information, please contact the Library's Information Counter at 29486653 or e-mail libinfo@ied.edu.hk.

查詢有關詳情，請致電 29486653 或電郵 libinfo@ied.edu.hk 聯絡圖書館諮詢服務台。

Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
20 October 2015